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EL MERCAT DE PRODUCTORS 
AGRÍCOLES TORNA EL DIJOUS 
A LA PLAÇA MAJOR 
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Visita al nou poliesportiu
Vila-real compta amb un nou pavelló Joan Baptista Llorens a 
cost zero per a la ciutat gràcies a l’acord entre l’Ajuntament, 
el Villarreal CF i l’Orde de Pares Carmelites.

SUSPENEN LES fESTES DE 
SETEMbRE PER PRUDèNCIA 
DAVANT LA CRISI SANITàRIA

9PILOTA I TRIATLó SóN ELS 
PRIMERS ESDEVENIMENTS 
ESPORTIUS POSTCOVID

5

L’Ajuntament i Fundació Caixa Ru-
ral impulsen aquesta iniciativa, que 
inclou teràpies lúdiques i tallers espe-
cialitzats amb grups reduïts de quatre 
participants per dia.

U

XiCaEs procura a l’estiu 
atenció a xiquets amb 
capacitats especials

Vila-real destina prop d’1,5 
milions d’euros a atenuar 
els efectes de la covid-19
El consistori augmenta en 100.000 euros l’ajuda a Creu 
Roja, Cáritas, Sant Vicent de Paül i Joventut Antoniana

Els plans de desescalada permeten recuperar l’atenció 
presencial amb cita prèvia a molts departaments

La programació 
cultural reactiva 
l’activitat al carrer

Teatre, música, poesia o vi-
sites guiades donen forma a 
la proposta d’esdeveniments 
que l’Ajuntament ha progra-
mat per a gaudir d’aquest es-
tiu peculiar amb les màximes 
garanties.

U

Distribueixen més 
de 837.000 euros 
per a tancar l’any 

El Ple aprova aquest pla 
que permetrà a àrees com co-
municació, camins rurals, jar-
dins, informàtica o vies públi-
ques fer front a projectes en 
la recta final d’aquest exercici 
marcat, en l’àmbit econòmic, 
per la crisi sanitària.

U

Reprenen el pla 
per a millorar la 
basílica del patró

Enguany està previst el tre-
ball de les portes de l’exterior 
de l’accés a la basílica de Sant 
Pasqual, així com l’artesanat in-
terior del nàrtex. L’Ajuntament 
destina 100.000 euros.

U

Nou pagament de 
més de 500.000 € 
per l’urbanisme

El consistori ha d’abonar, 
abans de finals d’any, 516.445 
euros corresponents a expe-
dients de 1995, 2002 i 2005. Ho 
farà redistribuint diners per a 
no sol·licitar un préstec i aug-
mentar l’endeutament.

U



tema del mes

L’adaptació d’espais, 
la compra de material 
o campanyes de 
conscienciació són part 
de les inversions fetes

U

Vila-real destina 1,5 milions d’euros 
a pal·liar els efectes de la pandèmia
El consistori realitzarà, si la situació ho permet, un acte en record de les víctimes i per a valoritzar el treball dels professionals a primera línia

L ’Ajuntament de Vila-real 
ha destinat prop d’1,5 
milions d’euros per a fer 
front a la situació extraor-

dinària derivada de la crisi sani-
tària. Aquesta ha sigut la xifra 
exposada per l’alcalde José Ben-
lloch, despesses que han arribat 
d’imprevist i han tingut un fort 
impacte en els comptes anuals 
de l’Ajuntament. El regidor 
d’Economia i coordinador de la 
mesa de treball del Pacte local 
pel renaixement de Vila-real, Xus 
Madrigal, ha desglossat algunes 
inversions realitzades en serveis 
relacionats amb la crisi, amb 
data 30 de juny, entre les quals 
destaquen 645.836 euros per a 
l’adaptació i adequació d’espais, 
la compra de material, campan-
yes de conscienciació, etc.

A aquesta xifra caldria su-
mar l’operació de suplement 
de crèdit per valor de 500.000 
euros per a poder finançar les 
accions consensuades en el Pac-
te local pel renaixement de Vila-
real. Una partida que ha destinat 
250.000 euros a l’àrea econòmi-
ca, 150.000 euros a l’àrea social i 
100.000 euros a l’àrea sanitària.

Madrigal ha recordat que, a 
més d’aquestes quantitats, cal-
dria tenir en compte el fet que el 
consistori ha deixat d’ingressar 
180.000 euros per la supressió 
de les taxes i la derogació de les 
ordenances fiscals per ocupació 
de via pública de terrasses, mer-
cats i quioscos, com a mesura 
d’estímul per al sector comercial 
i hostaler de la localitat i de dina-
mització de l’economia.

Finalment, l’edil ha volgut des-
tacar la intenció de continuar 
treballant «en el moment en què 
es puga dotar de més recursos 
econòmics la mesa del Pacte», 
per a dur a terme més iniciatives 
per a pal·liar els efectes de la cri-
si i «des de la unitat, aportar tot 
el nostre treball pel renaixement 
de la ciutat», ha conclòs.

acte d’HOMeNatGe
D’altra banda, la Junta de Porta-
veus ha acordat celebrar un acte 
institucional el mes de setembre 
--si la evolució de la situació ho 
permet-- en record de les víctimes 
i «per a destacar el valor i agrair 
la tasca de tots els col·lectius que 
han treballat i treballen per a 
combatre la pandèmia». Final-
ment, l’alcalde ha assenyalat que 
«esperarem a setembre i confiem 
que no es produïsquen més difi-
cultats en l’evolució de la crisi sa-
nitària i puguem celebrar aquest 

Una de les apostes destacades de l’equip de govern va ser la creació d’un banc municipal de màscares que es van repartir a domicili a la ciutadania.

La planta baixa del consistori s’ha reorganitzat per a guanyar seguretat.

tat», ha assenyalat José Benlloch.
El primer edil ha remarcat 

que tots els grups municipals 
coincideixen en la importància 
del «valor simbòlic que tenen 
les banderes a mitja asta i que, 
encara que pujar-les no significa 
que la pandèmia haja acabat, en-
tenem que la situació en aquest 
moment és diferent i és moment 
de donar per finalitzat aquest 
dol oficial».

negres en les banderes situades 
a l’interior dels edificis. Vila-real 
va ser un dels primers municipis 
d’Espanya a decretar el dol oficial 
per les víctimes de la pandèmia, 
en un acord de Junta de Portaveus 
del 25 de març, «com una mane-
ra de manifestar el condol, el res-
pecte i la solidaritat del municipi 
amb totes les víctimes i famílies 
afectades per la pandèmia, i espe-
cialment per les de la nostra ciu-

el consistori va repartir gel hidroalcohòlic en parcs infantils i altres espais.

acte institucional com a record i 
homenatge».

La Junta de Portaveus també 
va decidir, amb el suport de tots 
els grups municipals, donar per 
finalitzat el dol oficial per les víc-
times de la covid-19, decretat el 
mes de març passat. D’aquesta 
manera, les banderes oficials si-
tuades en l’exterior dels edificis 
municipals deixen d’onejar a mi-
tja asta i es retiren els crespons 
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El Pla municipal de cuina seguirà 
en actiu fins al proper 31 d’agost
La fi de l’estat d’alarma i la concessió d’ajudes fa disminuir la demanda de les racions

Aquest pla, amb suport de l’Ajuntament, està impusat pel Villarreal CF, Pamesa i la Fundació Carlos Bacca.

L ‘alcalde, José Benlloch, ha 
anunciat que garanteix 
el Pla municipal de cui-
na solidària fins al dia 31 

d’agost per a atendre les famílies 
més vulnerables, greument afec-
tades per la crisi sanitària.

Com ha explicat, «les circums-
tàncies en aquests moments no 
són les mateixes que als inicis de 
la pandèmia, quan l’Ajuntament 
de Vila-real va haver d’actuar 
amb celeritat davant una crisi sa-
nitària que demanava una aten-
ció immediata i prioritària per 
a les famílies més vulnerables. 
D’ací la raó que ens sumàrem a 
aquesta iniciativa impulsada des 
del Villarreal CF per a intentar 
donar una resposta ràpida i ga-
rantir l’alimentació».

 «Estem davant un nou esce-
nari. Algunes persones s’han 
reincorporat al mercat laboral 
i a més es disposen de més aju-
des per a atendre totes aquelles 
famílies que s’han vist més afec-
tades per la covid-19», explica el 

primer edil. Benlloch ha volgut 
recordar les mesures adoptades 
pel Govern central com és l’ajuda 
als autònoms, a treballadors afec-
tats per ERTO i «sobretot, una 
ajuda que és fonamental com és 
l’ingrés mínim vital». «En aquests 
moments ens consta que prop 
de 90 famílies de Vila-real, quasi 
300 persones, estan ja en aquests 
moments cobrant aquest ingrés 
mensual, que pot anar des dels 
461,53 euros, per a un beneficia-
ri individual, fins a un màxim de 
1.015,37 euros, en el cas d’una 
unitat familiar formada per dos 
adults i tres o més menors».

«No existeix la mateixa deman-
da que a l’inici de la pandèmia 
i així ens ho han fet saber tam-
bé les entitats socials de la ciu-
tat amb les quals col·laborem», 
explica el primer edil. «L’ingrés 
mínim vital són unes ajudes di-
rectes que en alguns casos ja han 
sigut abonades i en uns altres es-
tan tramitant-se», detalla.

Benlloch ha recordat també 

que el 7 de setembre s’iniciarà 
el curs escolar i, per tant, les fa-
mílies amb menys recursos tin-
dran garantides les ajudes del 
menjador escolar. El primer edil 
ha volgut deixar molt clar que 
«les famílies poden continuar 
comptant amb l’Administració 
local, perquè l’Ajuntament con-
tinuarà amb el model d’ajudes 
socials als que més pateixen, des-
tinant els fons municipals que es 
precisen i siguen necessaris».

PROJECTE EN COMÚ
El Pla de cuina solidària, impul-
sat pel Villarreal CF, els seus ju-
gadors, la Fundació Carlos Bacca 
i Pamesa, en el qual també par-
ticipa el restaurant El Vasco, va 
nàixer amb l’objectiu d’ajudar 
a cobrir les necessitats bàsiques 
d’alimentació de les famílies més 
vulnerables. L’Ajuntament es va 
unir amb l’aportació de 40.000 
euros per a mantenir una inicia-
tiva que ha arribat a servir més 
de 500 racions al dia.

ACCIONS DAVANT LA COVID-19
149.600 € per a la compra de 120.000 màscares quirúrgiques 

100.000 € per a la tasca de les entitats socials

50.000 €  per a la compra de material de protecció i desinfecció de dependèn-
cies i personal municipal 

40.000 €   per a la contractació de personal en el departament de serveis socials

40.000 €   per al servei d’elaboració de menjar preparat per a famílies
vulnerables

40.000 € per al registre d’iniciatives culturals i esportives

30.000 € en suport a les activitats com ara campus o escoles d’estiu 

26.400 € per a la realització de 600 proves sars-cov2 per a personal municipal

20.000 €  si és possible, per a la jornada d’ocupació i oportunitats laborals 
ocupa’t 

18.000 €   per a l’adquisició de 10.000 unitats de 125 ml de gel hidroalcohòlic

15.000 €   per al pla de reduicció de la bretxa digital destinat a la ciutadania, 
pimes i autònoms 

15.000 €   per a promoure la dinamització econòmica amb fires i altres activitats
comercials

15.000 €   per a la campanya queda’t de festa al poble

3.000 €   per a l’adquisició de 9.000 bons del pàrquing de la plaça major distri-
buïts en els comerços

Reforcen la tasca de les 
entitats socials amb una 
aportació de 100.000 €
La mesa de treball del Pacte local 
pel renaixement, en la qual es-
tan representats tots els partits 
polítics del consistori, ha acor-
dat destinar 100.000 euros a les 
entitats socials de la ciutat que, 
en aliança amb l’Ajuntament, 
treballen per les famílies més 
vulnerables. Així, amb el bene-
plàcit de tots els grups polítics, 
l’Ajuntament incrementarà la 
quantia econòmica dels conve-
nis de col·laboració que manté 
amb Creu Roja, Cáritas, Joven-
tut Antoniana i l’Associació de 
Sant Vicent de Paül. En concret, 
s’aportarà 80.000 euros a Creu 
Roja; 9.000 euros a Cáritas; 
7.000 a Joventut Antoniana i 
4.000 a Sant Vicent de Paül.

Aquesta xifra significa un 
augment aproximadament del 
50% de la partida dels convenis 
que el consistori manté amb 
aquestes associacions, el pres-
supost anual de les quals s’ha 
vist pràcticament esgotat en 
cinc mesos de pandèmia.

El coordinador de la mesa, 
l’edil Xus Madrigal, ha destacat 
el treball fonamental d’aquestes 
entitats socials, que atenen un 
gran nombre de famílies que 
s’han vist greument afectades 

per la crisi sanitària. «Gràcies 
al model d’aliança amb la so-
cietat civil que hem creat, a tra-
vés d’aquests convenis, podem 
comptar amb una forta estruc-
tura assistencial per a donar 
resposta als qui més ho neces-
siten en aquests moments», as-
senyala Madrigal, «aquestes en-
titats ens han ajudat a fer front 
a la difícil situació de crisi pel 
covid-19».

Amb l’acord es materialitza 
el compromís adquirit per tots 
els partits polítics d’atendre les 
necessitats i demandes que re-
quereixen aquests col·lectius. 
Els grups municipals es van re-
unir amb representants de les 
associacions per a mostrar-los 
el seu suport i escoltar les ne-
cessitats concretes que tenen, 
en una trobada presidida per 
l’alcalde, José Benlloch, a la 
Casa dels Mundina. La mesa de 
partits polítics va plantejar ini-
cialment ampliar els convenis 
amb les entitats socials amb 
40.000 euros però, després 
d’escoltar i conéixer les neces-
sitats més apressants que en 
aquests moments tenen, s’ha 
decidit incrementar la partida 
fins als 100.000 euros.

La mesa del pacte es reuneix de forma periòdica per a tractar iniciatives.
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Reorganitzen la planta baixa de l’ajuntament per 
a condicionar-la d’acord amb la nova normalitat
Hi ha dues noves taules de treball on els tècnics municipals de diferents departaments ajuden els usuaris amb alguns tràmits administratius

L ’Ajuntament ha dut a ter-
me la reorganitzatció de 
l’atenció presencial i l’ha 
adaptat a la nova normali-

tat i a la cita prèvia, amb la inten-
ció de continuar avançant per a 
millorar l’assistència a la ciuta-
dania i, al mateix temps, garantir 
que la tornada a l’activitat pre-
sencial al consistori es realitze 
d’acord amb totes les mesures de 
seguretat i prevenció sanitària.

Seguint el Pla de prudència, 
responsabilitat i seguretat en la 
desescalada, en l’àmbit adminis-
tratiu també es duu a terme de 
manera gradual i prudent, per a 
garantir que l’atenció al públic 
es realitze amb les millors con-
dicions sanitàries, tant per als 
usuaris com per als treballadors 
públics. Sobre aquesta base s’ha 
condicionat l’espai de la planta 
baixa de la casa consistorial, on 
es troba Atenció i Tràmits, i s’han 
reorganitzat alguns serveis admi-
nistratius des d’aquesta setmana. 
«L’objectiu de l’atenció presen-
cial és oferir un servei pròxim i 
eficaç, ja que alguns ciutadans 
necessiten la consulta, la valora-
ció, el document o la signatura 
per part del personal municipal, 
per a continuar endavant els 
seus tràmits, i es tracta de fer-ho 
amb garanties sanitàries», assen-
yala la regidora de Proximitat, 
Miriam Caravaca, que destaca 
la importància de sol·licitar cita 
prèvia per a realitzar aquest trà-
mit presencial, per a evitar cues i 
respectar el distanciament.

D’aquesta manera, s’ha redis-
tribuït l’espai que ocupa la plan-
ta baixa, que se suma als canvis 
que ja es van fer en el moment 
en què Atenció i Tràmits va co-
mençar a atendre presencial-
ment els usuaris per al registre 
de documents, amb la instal·lació 

tràmits puguen ser requerits 
per via internet i sense desplaça-
ments. Els usuaris que accedis-
quen a través del portal web han 
d’emplenar uns camps obligato-
ris, com són el centre al qual es 
dirigeixen, el servei que reque-
reixen, el dia i l’hora de la cita, 
així com el nom i el telèfon de 
contacte. En aquest últim cas la 
regidora de Proximitat assenyala 
que «és important facilitar el te-
lèfon perquè els tècnics munici-
pals es posaran en contacte amb 
la persona usuària i, si és possi-
ble resoldre la gestió adminis-
trativa via telemàtica, evitarien 
el seu desplaçament». Pel que fa 
als diferents àmbits administra-

tius que es poden sol·licitar, els 
usuaris trobaran un desplega-
ble en el formulari, per a triar 
la matèria que tinguen interés 
de gestionar: activitats/discipli-
na; canvi titularitat IBI urbana 
i rústica; cadastre; IBI urbana/
recursos; impostos de vehicles i 
taxes; padró; plusvàlues, registre 
i urbanisme/obres. A més, també 
hi ha l’opció de consulta per a re-
cordar el dia i hora de la cita, així 
com l’anul·lació.

L’horari d’atenció al públic és 
de dilluns a divendres, de 9.00 a 
14.00 hores, i la cita prèvia es pot 
obtenir a través del web munici-
pal, de l’app de l’Ajuntament o 
del telèfon 964 547 000.

d’una porta corredissa d’entrada 
i una altra d’eixida, senyalitza-
ció de les distàncies de seguretat, 
col·locació de mampares i de gels 
hidroalcohòlics. Hi ha dues no-
ves taules de treball, protegides 
per mampares, en les quals els 
tècnics municipals de diferents 
departaments ajuden presen-
cialment els usuaris en alguns 
tràmits administratius.

BOTÓ AL WEB MUNICIPAL
Per part seua, per a facilitar a la 
ciutadania la sol·licitud de cita 
prèvia per internet, el Departa-
ment d’Informàtica ha habilitat 
en la pàgina web l’opció de cita 
prèvia, perquè la majoria dels 

Des de l’equip de 
govern insisteixen 
en la necessitat de 
tenir cita prèvia per 
a realitzar totes les 
gestions municipals

La planta baixa del consistori disposa ara de portes corredisses, senyalització de les distàncies, mampares de protecció i gels hidroalcohòlics.

Recaptació i Tresoreria 
tornen al servei presencial

L’oficina, al carrer de Josep Ramon Batalla, també s’ha adaptat al compliment de les mesures sanitàries exigides.

L’Oficina Municipal de Recapta-
ció i Tresoreria recupera també 
l’atenció presencial amb cita 
prèvia i amb totes les mesures 
higièniques i sanitàries neces-
sàries. La regidora de Proximitat, 
Miriam Caravaca, ha supervisat 
els treballs de condicionament 
i adequació d’aquest immoble, 
situat al carrer de Josep Ramon 
Batalla, número 6, per a adaptar-
lo a la nova normalitat.

Aquesta oficina compta també 
amb mesures preventives per a 
garantir la seguretat de les perso-
nes usuàries i del personal muni-
cipal. Així, entre les precaucions 
adoptades està la instal·lació de 
mampares, dispensadors de gel 

hidroalcohòlic, cartells amb les 
recomanacions sanitàries i mar-
ques de senyalització per a guar-
dar el distanciament social.

L’atenció presencial serà única-
ment amb cita prèvia. Per a això, 
les persones usuàries trobaran en 
la pàgina web de l’Ajuntament 
l’opció de cita prèvia i hauran 
d’emplenar una sèrie de camps 
que són obligatoris: el centre al 
qual es dirigeixen, el servei que 
requereixen, el dia i l’hora de la 
cita, així com el nom i el telèfon 
de contacte. També es pot dema-
nar cita al telèfon 964 547 000. 

L’horari d’atenció al públic és 
dimarts i dijous, de 9.00 a 13.00 
hores.
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Pilota valenciana i triatló, primeres cites amb la 
competició esportiva després de l’estat d’alarma
Ambdós esdeveniments es van completar sense incidències i van comptar amb totes les mesures adients per a vetlar pel compliment de les normes

El triatló de Vila-real va ser el primer que es va celebrar a terres valencianes, des de l’inici de la nova normalitat.

L a Regidoria d’Esports con-
tinua amb el pla de des-
escalada amb la reober-
tura de més instal·lacions 

municipals i  la celebració 
d’esdeveniments esportius. La 
proposta presentada pel departa-
ment que dirigeix Javier Serral-
vo compta amb l’autorització del 
gabinet tècnic, òrgan encarregat 
d’assessorar l’executiu en la des-
escalada, per a poder reobrir el 
Trinquet i acollir campionats de 
pilota valenciana, així com aco-
llir el VI Triatló Sprint Vila-real 
amb totes les mesures de protec-
ció i prevenció sanitàries.

Atés el criteri de salvaguardar 
la salut de tots, s’ha reobert el 
Trinquet Municipal Salvador Sa-
gols perquè la pilota valenciana 
professional puga disputar el 
campionat de la lliga Bankia en 
la modalitat d’escala i corda, amb 
un protocol de seguretat tant per 
als jugadors com per als especta-
dors. En la instal·lació es van es-
tablir unes línies de separació i 
unes fletxes amb les direccions 
d’entrada i d’eixida. L’aforament 
va ser d’un 75% màxim de la seua 
capacitat, tot respectant les me-
sures sanitàries i de distància so-
cial, per a la qual cosa hi havia 
zones diferenciades en què cadas-
cú  va ocupar la seua localitat. Els 
jugadors van haver de respectar 
una distància mínima i va ser 
obligatori l’ús de la màscara en el 
recinte esportiu, excepte durant 
la pràctica esportiva.

L’altre gran esdeveniment es-
portiu previst va ser la clàssica 
competició del Triatló Infinitri 
Sprint, que d’acord amb els nous 
protocols, va haver d’evitar les 
aglomeracions, l’encreuament 
de persones i es va procurar man-
tenir la distància de seguretat en 
tot moment. Per a començar, en 

i 6 segons. Ana Peirats (1.14.59) i 
Neus Lluch (1.15.16) van ser sego-
na i tercera.

PISCINA DEL TERMET
A més, el pla de desescalada 
d’Esports continua avançant en 
la Piscina del Termet, oberta des 
del 20 de juny per a la pràctica es-
portiva de socis del Servei Muni-
cipal d’Esports i esportistes fede-
rats de clubs aquàtics. Al princi-
pi, només els majors de 14 anys, 
amb cita prèvia, disposaven de 30 
minuts d’activitat. Ara ja poden 
fer una hora de natació i els me-
nors de 14 anys dels clubs locals 
aquàtics poden practicar amb en-
trenador unes hores.

aquesta sisena edició, el màxim 
de participants es va fixar en 200, 
tot i que finalment van ser prop 
de 180 triatletes els que van eixir 
dels quals cinc es van retirar. La 
de Vila-real ser la primera prova 
d’aquestes característiques des-
prés del confinament a tot el te-
rritori valencià.

En categoria masculina el 
guanyador va ser Francisco Fer-
nández-Cortés, l’únic que va 
baixar de l’hora: va signar 59 mi-
nuts i 40 segons. Álex Vanaclocha 
(1.02.28) i Francisco Manuel Ra-
mírez, amb dos segons més, van 
completar el pòdium.

En fèmines es va imposar Ma-
ría Rubio, amb 1 hora 12 minuts 

La piscina d’estiu 
s’obri als menors   
de 14 anys que 
formen part         
d’un club aquàtic

La desescalada de la participació social 
suma desenes d’actes als espais municipals
L’alcalde, José Benlloch, ha des-
tacat l’èxit del Pla municipal 
de desescalada i la participació 
social, que ha permés posar es-
pais municipals a la disposició 
del teixit econòmic i associatiu 
de la ciutat, amb la finalitat que 
puguen realitzar reunions o ac-
tivitats complint amb totes les 
mesures de seguretat sanitària. 

Entre els espais que el consis-
tori ha posat a disposició per al 
seu ús destaca la Casa dels Mun-
dina, en la qual, des del 26 de 
maig i fins a la primera setma-
na de juliol, s’han realitzat més 
de 35 reunions, tant de caràcter 
municipal com d’altres institu-
cions o col·lectius. El primer Una xarrada de Fundació Manantial a la Casa dels Mundina va ser el primer acte.

dels actes va ser el I Congrés 
d’Innovació Agroalimentària 
des de l’Economia Social, im-
pulsat per la Fundació Manan-
tial, per a la presentació del seu 
projecte Vilamico de producció 
de bolets i fongs comestibles, i 
des de llavors prop de 500 per-
sones han participat en dife-
rents reunions i actes en aques-
tes instal·lacions, que compten 
amb el corresponent protocol 
especial de desinfecció, així 
com tot el material de protec-
ció i mesures de prevenció sani-
tària i higiene.

«Estem molt satisfets del resul-
tat que ha tingut aquest pla i de 
fet el mantindrem, perquè vo-

lem continuar donant seguretat 
a les entitats i institucions que 
necessiten d’espais amb totes les 
garanties de prevenció i distàn-
cies de seguretat, per a anar re-
cuperant a poc a poc la seua acti-
vitat de reunions o trobades», ha 
remarcat l’alcalde.

Així mateix, el Centre de Con-
gressos, Fires i Trobades també 
forma part d’aquesta iniciativa 
i ha acollit un assaig de la Unió 
Musical La Lira, amb la partici-
pació de més de 50 músics, així 
com la Jornada de Presentació 
de la Guia de Compatibilització 
de la Fertirrigació Comunitària 
amb l’Agricultura Ecològica i el 
Policultiu.
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Vila-real guanya la lliga 
bankia d’escala i corda amb 
puchol ii, tomàs ii i guillermo

U El trio representatiu de Vila-real --Puchol 
II, Tomàs II i Guillermo-- es va proclamar 
campió de la 29a edició de la Lloga Bankia 
d’Escala i Corda, al Trinquet de Pelayo 
(València), davant la formació de Benidorm 

CRÒNICA

formada per Pedro Roque II, Javi i Carlos. 
Entre els assistents van estar Pilar Bernabé, 
Javier Serralvo i Mariló Cebreros, regidors 
d’Esport dels Ajuntaments de València, 
Vila-real i Benidorm, respectivament.
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